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Svarstyta: SPK 

Nutarta:   

➢ Ne visi seniūnai pasidalino su savo grupe mūsų siųsta apklausa apie studijų kokybe. 

➢ Atsakytas apklausas atsiuntė atgal tik 2 grupės iš visų, kuriems buvo siųsta. 

➢ Rezultatų laukimo laikotarpį pratesiam iki vasario 23 dienos. Gal atsakys daugiau. 

Žinoma,  paskatinam saviškius.  

➢ Siekiama pranešinėti apie SPK pasiekimus ar šiuo metu vykdomus darbus studentams 

dažniau, jog būtų sukuriamas atgalinis ryšys. 

 

Svarstyta: SA tradicijos 

Nutarta: 

➢ Ketvirtadienį (vasario 13d.), ilgosios pertraukos metu, mus aplankys Statybos fakulteto 

atstovybės nariai ir pasveikins su Velentino diena. Vadinasi – pavalgysim vėliau. Svečiai yra 

šventa        

➢ Buvo iškeltas klausimas ar norime turėt tradiciją, skirtą aplankyt visus fakultetus kurią nors dieną 

ir taip kasmet.  

o Balsavimo metu, nusprendėm, jog verčiau yra susitarti ir susitikti su fakultetinėmis 

atstovybėmis atskirai, kokybiškiau bus. 
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➢ Valentino dienai su EF, atnešti kažką mielo, kad nebūtume tiesiog svečiai, kurie gauna dovanas. 

 

 

Svarstyta: Renginio  „Mechanikų dienos” progresas 

Nutarta: 

➢ Kitus fakultetus, apsilankyti renginyje kviesime valdybos metu. 

➢ Rinkodaros fakultetui labai reikia pagalbos. Pasvarstykite, gal visgi galite prisidėti. 

Užduotys:  

Iš laboratorijų, gautų užduočių sąrašas: 

o Dviejų ratų roboto važiuoklė su elektronika (surinkti ir patobulinti) 

o Reduktoriaus/Greičio dėžės stendas iš medienos. 

o Automatizuotos vielos vyniojimo staklės. 

o Vėjo nebijantis lietsargis. 

o Sąlygų neįgaliesiems projektavimas (teorinė užduotis). 

o Laisvų stovėjimo vietų skirstytojas/skaičiuotojas mūsų aikštelėje (Teorinė užduotis). 

Dar laukiama atsakymo iš Gintaro Jonaičio. 

 

➢ Plačiau aprašyti visas užduotis iki pirmadienio. (Atsakingi – Vaidas ir Darius). 

➢ Reikia aprašyti temas lektoriams, jog būtų galima lengvai suprasti ko tikimės. Prašoma RsV 

komiteto pagalbos 

➢ Rinkodaros komitetui reikia tikslaus sąrašo, ko tiksliai ieškoti. 

➢ Tęsiame bendradarbiavimą su Vilniaus miesto savivaldybe.  

➢ Rokas atsakingas už Linkmenų fabriko atstovo pakvietimą bei susitarimą dėl parodinių objektų, 

projektų. 

➢ Mantas tariasi dėl pirmakursių darbų parodai.  

➢ Apskritai, bandome suveikti kiek galime daugiau, parodos vertų projektų. 

➢ Reikia šiek tiek pakeisti MD maketų dizainą. (Ekrano fono, skelbimų), kad matytųsi jog renginys 

yra naujas.  

➢ Dizaino pasiūlymus siųsti Laurai iki šio penktadienio. (Bet ne tik aprašyti, o ir abstrakčiai 

papaišyti. Jog matytųsi tikslesnis konceptas). 

➢ Greičiausiai bus ruošiamas uždarymo protmūšis: 

➢ Savanoriai – Sandra, Dovilė, Laura, Mantelis, Dinara, Gintautas, Vaidutė, Audrius.  

➢ Iki Kovo mėnesio būtų gerai padaryt pakvietimus į „MD”.  Darius atsakingas. 

➢ Jei dar turit klausimų, pasiūlymų, rašykit Žanetai.  

 

 

Svarstyta: Kiti klausimai  
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Nutarta:  

➢ Energetikos muziejus pareiškė norą bendradarbiauti su VGTU, galbūt kokių bendrų projektų 

pasidaryt su studentais. 

o Gintarė paskirta paklausti, ar jie nesutiktų padėti ir „Mechanikų dienų” renginiui.  

➢ Dekano ataskaitinė šį ketvirtadienį, 14 valandą. Aktų salėje (213 aud.) 

➢ Pakeitėme seną kalendorių į šių metų kalendorių. (Plojimai Pauliui). 

➢ Rytis  pakalbėjo su įmone, kuri daro mechaninius stendus. Jie siūlo internetinius kursus, 

parduoda stendus, bet VGTUsu  dar nebendrauja. Siūloma pradėti.  

 

 


